
Protokół Nr 49/2015
z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15

w dniu 26 października 2015 r.

Obecni wg załączonej listy.
Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1230

Porządek obrad:
1. Przedstawienie projektu porządku obrad
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
3. Korespondencja bieżąca
4. Uchwały Zarządu
5. Omówienie najbliższej XIII Sesji
6. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami
7. Informacje i wolne wnioski

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie.

ad.2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządu
Protokoły z poprzednich posiedzeń Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie.

ad.3. Korespondencja bieżąca:
– TT.5306.217.2015  Zarząd  Infrastruktury  Komunalnej  i  Transportu –  dot.  oświetlenia  przy

ul. Kocmyrzowskiej – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  
– SA-06.7340.7.71.2015  Wydział  Spraw  Administracyjnych  –  dot.  działalności  sklepu 

monopolowego przy ul. Jarzębiny – Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego 
WS-07.6150.16.2015.PB – Wydział Kształtowania Środowiska – dot. polowań zbiorowych – 
Komisja Ochrony Środowiska 

– MOS-W.071.47.2015  Międzyszkolny  Ośrodek  Sportowy  Kraków  „Wschód”  -  prośba  o 
dofinansowanie  imprezy  pn.  „Nowohucka  Szkoła  Biegacza”  -  Komisja  Kultury,  Oświaty, 
Sportu i Turystyki   

– p. Teresa Ziętara – dot. dostawienia tabliczki z nazwą ul. Wadowska – Komisja Praworządności 
i Bezpieczeństwa Publicznego 

– p. Teresa Ziętara – dot. korekty rozkładu jazdy autobusu linii 110 – Komisja Praworządności i 
Bezpieczeństwa Publicznego 

– p. Marek M. – dot. udrożniania rowu przy ul. Spławy – Komisja Budownictwa i Infrastruktury 
Komunalnej   

–  pismo p. Danieli W. - P. stanowiące odpowiedź na pismo p. Jana Kawy z dnia 8.10.2015r. - 
pismo przesłane do Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa  

–  mail z SM w spr. samochodów ciężarowych na ul. Godebskiego – Komisja Praworządności i 
Bezpieczeństwa Publicznego 

a  d.4  . Uchwały Zarządu
Brak

ad.5. Omówienie najbliższej XIII Sesji
Zarząd na  poprzednim posiedzeniu  ustalił  następujący projekt  porządku obrad  XIII  Sesji  Rady 
Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” zwołanej na dzień 29 października 2015r. :

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji



2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1 wykonania nakładek bitumicznych 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   

4.2 zarurowania rowu przy ul. Burzowej
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu   

4.3 ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Przebudowa i rozbudowa istniejącego 
budynku  biurowego,  adaptacja  poddasza  oraz  zmiana  sposobu  użytkowania  całego 
obiektu na cele mieszkaniowe na dz. ew. nr 2/67, 2/77, 2/78, 1/26 obr. 4 Nowa Huta przy
ul. Gustawa Morcinka 7 w Krakowie”
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej   

4.4 korekty  rozdysponowania  środków  wydzielonych  do  dyspozycji  Dzielnicy  XVII
na rok 2015
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

5. Interpelacje i zapytania
6. Oświadczenia i komunikaty

ad.6. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 
– pismo  do  ZIKiTu  w  sprawie  podania  warunków  technicznych  i  kosztów  przesunięcia 

przystanku na ul. Glinik
– pismo p. Teresy Ziętary w sprawie postawienia tabliczki z nazwą ulicy „Wadowska 1,3” 

przesłane do ZIKiTu
– pismo p. Teresy Ziętary w sprawie zwiększenia częstotliwości kursowania autobusu 110 do 

Węgrzynowic przesłane do ZIKiTu
– pismo Pani Marioli M. w sprawie przejścia dla pieszych na ul. Jagiełły przesłane do ZIKiTu
– pismo ZIKiTu w sprawie możliwości budowy parkingu na działce nr 207/12 przesłane do 

Firmy Albion
– pismo p.  Bogusławy S.  w sprawie  poparcia  starań  o  przywrócenie  tytułu  prawnego  do 

zajmowanego lokalu przesłane do Wydziału Mieszkalnictwa
– opowiedz na pismo mieszkańców ul. Łąckiej w sprawie wykonania nakładki asfaltowej
– pismo p.  Jerzego Wójcika w sprawie nakładki  asfaltowej  na ul.  Lubockiej  przesłane do 

ZIKiTu

ad.7. Informacje i wolne wnioski
Pan J. Kawa przedstawił rozdysponowanie środków finansowych na zadaniu „Prace remontowe 
dróg i chodników na terenie Dzielnicy” w roku bieżącym.
Przewodniczący poruszył następujące tematy:
– organizację spotkania opłatkowego
– zaproszenia na uroczystość  z  okazji  97 rocznicy odzyskania  Niepodległości  pn.  „Eskadrylla 

Niepodległej Rzeczypospolitej” na dzień 30.10.2015r. 
– rozbitego lustra ulicznego na skrzyżowaniu ul. Jagiełły/Petöfiego oraz konieczności dostawienia 

lustra ulicznego na ul. Łempickiego/Wańkowicza

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  zamknął  posiedzenie  Zarządu  Rady 
Dzielnicy XVII o godz.1415

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII  zaplanowano na dzień  5 listopada 2015r.  
o godz.1200

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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